

INFORMATOR HOTELOWY

HOTEL DIRECTORY

HOTEL INFORMATION



Informator hotelowy.....	2
Hotel directory.....	6
Hotel information.....	10

Witamy w QUBUS HOTEL Kraków

Droży Goście,

dziękujemy za wybór naszego hotelu. Mamy nadzieję, że wysoki standard, spokój i miła atmosfera zapewnią Państwu doskonałe warunki wypoczynku.

Dołożymy wszelkich starań, aby czas spędzony w naszym hotelu był dla Państwa przyjemnością. Prosimy o zapoznanie się z poniższymi informacjami.

Życzymy udanego pobytu!
Dyrekcja Hotelu

W razie pożaru

Jeśli zauważą Państwo ogień lub dym, prosimy postępować według poniższych wskazówek:

1. Nie wpadać w panikę.
2. Natychmiast powiadomić personel hotelu (z pokoju zadzwonić pod numer „57 100”). Nasi Pracownicy, przeszkoleni w zakresie ochrony przeciwpożarowej, udzielą Państwu niezbędnej pomocy.
3. Należy stosować się do poleceń pracowników hotelu i straży pożarnej, gdy tylko pojawi się ona na miejscu.

Regulamin hotelowy

1. Doba hotelowa rozpoczyna się o godzinie 14.00 i kończy o godzinie 12.00 następnego dnia.
2. Chęć przedłużenia pobytu prosimy zgłaszać w Recepcji do godz. 11.00 dnia, w którym upływa termin rezerwacji pokoju. Postaramy się spełnić Państwa życzenie, o ile dysponować będziemy wolnymi pokojami.
3. W czasie pobytu naszych Gości zapewniamy:
 - warunki pełnego wypoczynku,
 - codzienną wymianę bielizny hotelowej lub na życzenia Gości,
 - na życzenie Gości, codzienną wymianę ręczników.
4. Odpowiedzialność hotelu z tytułu utraty lub uszkodzenia kosztowności, pieniędzy, papierów wartościowych, przedmiotów mających wartość naukową lub artystyczną jest istotnie ograniczona jeżeli przedmioty te nie zostaną złożone do depozytu, który znajduje się w Recepcji.
5. Gość hotelowy ponosi pełną odpowiedzialność za wszelkiego rodzaju uszkodzenia lub zniszczenia elementów wyposażenia hotelu powstałe z jego winy, jak również z winy odwiedzających go osób.
6. W hotelu cisza nocna obowiązuje w godzinach: 22.00 do 7.00.
7. Osoby odwiedzające naszych Gości prosimy o opuszczanie hotelu do godz. 22.00.
8. W pokojach hotelowych obowiązuje zakaz używania przyrządów lub aparatów zasilanych energią elektryczną nie stanowiących wyposażenia tych pomieszczeń, za wyjątkiem maszynek do golenia, suszarek do włosów, ładowarek do telefonów komórkowych i laptopów.
9. Opuszczając pokój, prosimy sprawdzić, czy został on dokładnie zamknięty.

Hotelowe ABC

Apteczka

Dostępna w razie potrzeby. Prosimy o kontakt z Recepcją.*

Bagaż

Dysponujemy przechowalnią, z której Goście mogą korzystać bezpłatnie.

Basen

Do dyspozycji naszych Gości oddajemy basen. Wejście przez Fitness Centrum, które znajduje się na VI piętrze. Basen jest czynny w godzinach 7.00 - 22.00.

Budzenie

Prosimy zamawiać w Recepcji.*

Centrum Biznesu

W hotelu na parterze znajduje się Centrum Biznesu, dostępne nieodpłatnie dla Gości hotelowych całą dobę.

Centrum Konferencyjne

Do dyspozycji Gości oddajemy nowoczesne Centrum Konferencyjne (II piętro), w którym w 5 salach A, B, C, D i E istnieje możliwość organizacji konferencji nawet dla 550 osób. Ponadto oferujemy 4 mniejsze, kameralne sale konferencyjne.*

Czyszczenie obuwia

Jednorazowe czyściki do butów znajdują się w dolnej części szafy. Maszyny do czyszczenia obuwia znajdują się na poszczególnych piętrach.

Depozyt

Do dyspozycji Gości hotelowych wyłącznie podczas pobytu w hotelu. Prosimy o kontakt z Recepcją.*

Elektryczność

Napięcie w gniazdkach wynosi 230V. Włączenie dopływu prądu następuje po włożeniu karty magnetycznej do czytnika znajdującego się przy drzwiach do każdego z pokoi hotelowych.

Fitness Centrum

Do dyspozycji Gości oddajemy nowoczesnie wyposażone Centrum Odnowy Biologicznej, które znajduje się na VI piętrze. Dla Gości hotelowych wstęp bezpłatny. Fitness Centrum otwarte jest w godzinach 7.00 - 22.00.

Galeria handlowo-usługowa

Na parterze, w sąsiedztwie wind gościnnych, znajduje się galeria handlowo-usługowa.

Informacja

Wszystkich informacji udziela Recepcja.*

Internet

W pokojach istnieje możliwość podłączenia do Internetu. Dodatkowo oferujemy naszym Gościom bezpłatne, bezprzewodowe łącze Wi-Fi na terenie całego hotelu.

Jacuzzi

Do dyspozycji Gości oddajemy jacuzzi. Wejście przez Centrum Fitness, które znajduje się na VI piętrze. Jacuzzi otwarte jest w godzinach 7.00 - 22.00.

Jazz Club „Mile stone”

W hotelu znajduje się Jazz Club „Mile Stone” czynny w piątki i w soboty od godz. 19.00 do godz. 2.00. Zapraszamy na koncerty muzyki na żywo. Transmisja z koncertów jest dostępna w telewizji na kanale 23. W celu rezerwacji stolika prosimy o kontakt z Recepcją.*

Karty kredytowe

Honorujemy płatność następującymi kartami kredytowymi:

- | | | | |
|--------------------|-----------------------|-----------|------------|
| • American Express | • Eurocard/Mastercard | • Polcard | • Maestro |
| • Diners Club | • JCB | • Visa | • PKB Styl |

Korespondencja

Wszelkie przesyłki Gości hotelowych znajdują się w Recepcji.*

Lobby Bar „Barracuda”

Czynny codziennie w godzinach od 7.00 do 24.00.

Mini-Bar

Do dyspozycji Gości w pokoju hotelowym znajduje się płatny mini-bar.

Parking hotelowy

Parking – garaż podziemny jest dozorowany całą dobę. Regulamin parkingu znajduje się w Recepcji i na parkingu.

Piano Bar „After work”

Hotel dysponuje stylowo urządzonym klubem idealnym do organizacji spotkań biznesowych i rodzinnych. Informacji udziela Recepcja.*

Pokoje dla niepełnosprawnych

QUBUS HOTEL Kraków oferuje 3 pokoje przystosowane dla osób niepełnosprawnych na I, II i III piętrze. W sprawie rezerwacji prosimy o kontakt z Recepcją.*

Pralnia chemiczna

W pokoju, w dolnej części szafy, znajduje się torba na brudną bieliznę. Prosimy o pozostawienie w niej odzieży do prania oraz zaznaczenie na rachunku odpowiednich pozycji. Torbę prosimy pozostawić w pokoju bądź w Recepcji hotelu.

Prasowanie

Żelazko oraz deska do prasowania są do dyspozycji Gości w pokoju hotelowym.

Program lojalnościowy Q-Club

Regulamin programu lojalnościowego Q-Club sieci QUBUS HOTEL dostępny jest w Recepcji oraz na stronie www.qubushotel.com.

Q-Łódka hotelowa

Od kwietnia do października oferujemy rejsy po Wiśle naszą łódką hotelową. Informacja w Recepcji.*

Restauracja „Ogień”

Zapraszamy do Restauracji „Ogień”, która jest czynna codziennie w godzinach od 13.00 do 23.00. Istnieje możliwość rezerwacji stolika.**

Room-service

Dania z Mini Menu serwujemy w godzinach od 13.00 do 23.00. Prosimy o kontakt z restauracją.**

Rzeczy zaginione

Prosimy o kontakt z Recepcją.*

Sauna

Do dyspozycji naszych Gości oddajemy saunę w godzinach 7.00-22.00, która znajduje się na VI piętrze naszego hotelu.

Sejf

Bezpłatne sejfy do dyspozycji Gości znajdują się w pokojach hotelowych.

Śniadania

Śniadania serwowane są w godzinach od 7.00 do 10.00 (w niedziele i święta od 7.00 do 11.00). Jeśli planują Państwo wcześniejszy wyjazd, prosimy zgłosić ten zamiar w Recepcji dzień wcześniej celem zorganizowania pakietu śniadaniowego.

Taxi

Prosimy o kontakt z Recepcją.*

Telefon

Aby połączyć się z Recepcją prosimy wybrać numer „57 100”. Aby uzyskać połączenie z innym pokojem w hotelu należy wybrać „57”, a następnie numer pokoju. Rozmowy zewnętrzne wymagają wybrania numeru „0”.

Telefaksy

Prosimy o kontakt z Recepcją.*

Wi-Fi

Nasi Goście mogą bezpłatnie korzystać z bezprzewodowego Internetu Wi-Fi, który jest dostępny na terenie całego hotelu. W przypadku pytań, prosimy o kontakt z Recepcją.*

Winda Panoramiczna

Winda panoramiczna stanowi dodatkową atrakcję dla Gości.

Zestaw do szycia

Znajduje się w pokoju w szafie.

Zwierzęta

Mogą przebywać w hotelu za dodatkową opłatą.

*** Kontakt z Recepcją - tel. 57 100**

**** Restauracja „Ogień”/Romm service - tel. 57 195**

We would like to welcome you at QUBUS HOTEL Kraków

Dear Guests,

thank you very much for choosing to stay with us. We hope that high standard of our services, hospitality, warm atmosphere and security will contribute to a comfort of your visit. We will do our best to make your stay with us most enjoyable. Please read the information about the services we offer.

Have a nice stay!
Hotel Management

In case of fire

When spotting the fire or smoke, please follow the instructions below:

1. Do not rush or panic.
2. Inform the hotel staff at once (dial "57 100"). Our staff, trained in emergency fire procedures, will help you immediately.
3. Follow orders of our staff and fire brigade when they come to the place of the accident.

Hotel directory

1. Hotel check-in time starts at 2 p.m. and check-out time is 12.00 noon.
2. If you wish to prolong your stay, please inform the Reception desk before 11 a.m. on the day of your original departure. We will try to meet your request if we have rooms available.
3. During your stay, we guarantee:
 - conditions for complete relaxation,
 - change of bed linen every day or on our Guests' request,
 - on your request, change of towels every day.
4. The hotel's liability for any loss or damage of valuables, cash, securities or any objects of artistic or scientific value is highly limited, if the above-mentioned objects are not deposited in the hotel safe at the Reception desk.
5. The Guest' can be made liable for all damages if the damage occurred as a result of the Guests' or their visitors action.
6. Night silence begins at 10.00 p.m. and finishes at 7.00 a.m.
7. Visitors paying a visit to our Guests are requested to leave the guest rooms by 10.00 p.m.
8. It is forbidden to use any electric equipment and appliances in the rooms except for electric razors, hair-dryers, mobile phone charges and laptops.
9. When leaving your room, please make sure you have locked the door properly.

ABC of hotel services

Breakfast

Breakfast is served from 7.00 a.m. until 10.00 a.m. (on Sundays and holidays from 7.00 a.m. until 11.00 a.m.). If you plan to leave early in the morning, please let us know in advance so that we can prepare a breakfast packet for you.*

Business Centre

There is a Business Centre at our Guests' disposal 24h a day, situated on the ground floor.

Conference Centre

There is a Conference Centre at our Guests' disposal on the 2nd floor of the hotel. There are 5 conference rooms: A, B, C, D and E in which we are able to organize a conference for up to 550 people. We offer also 4 small conference rooms.*

Credit cards

We accept the following credit cards at the hotel:

- American Express
- PKB Styl
- Eurocard/Mastercard
- Visa
- Diners Club
- Maestro
- JCB
- Polcard

Deposit box

Deposit box is at our Guests' disposal only during the stay at our hotel. Please contact the Reception desk.*

First aid kit

Available at the Reception desk upon request.*

Fitness Center

There is a modern Fitness Center at the disposal of our Guests. It is situated on the 6th floor of the hotel. Entrance is free of charge for our Guests. It is open from 7.00 a.m. to 10.00 p.m.

Incoming mail

All incoming mail can be collected from the Reception desk.*

Information

Please contact the Reception desk.*

Internet

Internet access is available in your room. We also offer our Guests wireless Internet access on all our hotel premises.*

Ironing

Iron and ironing board are in the room at our Guests' disposal.

Jacuzzi

You can relax yourself in a jacuzzi that is situated on the 6th floor (entrance through the Fitness Centre). It is open from 7.00 a.m. until 10.00 p.m.

Jazz Club "Mile stone"

There is a Jazz Club 'Mile stone' at the hotel, open on Friday and Saturday from 7.00 p.m. until 2.00 a.m. We invite you to live concerts. The transmission from the concerts is available on TV, channel 23. Please contact the Reception desk to book a table.

Laundry services

Put your laundry in the laundry bag that can be found in the wardrobe in your room and fill in the laundry list. Please leave the laundry bag in the room or bring it to the Reception desk.

Lobby Bar "Barracuda"

The Lobby Bar is open daily from 7.00 a.m. until midnight.

Lost and found

Please contact the Reception desk.*

Loyalty programme Q-Club

Terms and conditions of a loyalty programme Q-Club are available at the Reception desk and on www.qubushotel.com.

Luggage

Left luggage service is available free of charge for our Guests.

Mini-Bar

There is a payable mini-bar in the room at your disposal.

Mini Shopping Mall

There is a mini shopping mall on the ground floor, near the lifts.

Panoramic Lift

Additional attraction for our Guests.

Parking lot

Parking lot – underground garage with 24-hour monitoring system. Terms and conditions of a parking lot are available at the Reception desk and at the parking stall.

Pets

Pets are allowed at the hotel at an extra charge.

Piano Bar “After work”

There is a stylish Piano Bar ‘After work’ at the hotel, which is ideal to organize a business or a family meeting in. For information please call the Reception desk.*

Power supply

There is 230V power supply at the hotel. To turn on the power supply insert the magnetic card into the scanner located next to the door of your room.

Q-boat

From April to October we offer boat trips on Q-boat along the Vistula river. Please contact the Reception desk.*

Restaurant “Ogień”

We invite you to ‘Ogień’ Restaurant, which is open every day from 1.00 p.m. until 11.00 p.m. To book a table please call the Restaurant.**

Rooms for the disabled people

QUBUS HOTEL Kraków offers 3 rooms (on the 1st, 2nd, 3rd floor of our hotel) that are especially adapted to the requirements of the disabled people. As for reservation, please contact the Reception desk.

Room-service

We serve courses from our Mini Menu from 1.00 p.m. to 11.00 p.m. Please contact Restaurant.**

Safe

There is a free of charge safe in the hotel room at our Guests’ disposal.

Sauna

There is a sauna at the hotel on the 6th floor of our hotel. It is open daily from 7.00 a.m. to 10.00 p.m.

Sewing kit

Sewing kit is available in the wardrobe in your room.

Shoe polishing services

Disposable shoe sponges can be found at the bottom of the wardrobe. There is a shoe polishing machine on every floor.

Swimming pool

There is a swimming pool at our Guests’ disposal that is situated on the 6th floor of the hotel. Entrance is through the Fitness Centre. It is open from 7.00 a.m. to 10.00 p.m.

Taxi

Please contact the Reception desk.*

Telefax

Please contact the Reception desk.*

Telephone

To contact the Reception desk, please dial "57 100". To call another room at the hotel dial "57" and then the room number. To make a phone call outside the hotel, you need to dial "0".

Wake-up calls

Please contact the Reception desk.*

Wi-Fi

Our Guests can use wireless Internet free of charge. It is available on all our hotel premises. In case of any question, please contact the Reception desk.*

***Reception desk - call phone no 57 100**

****Restaurant „Ogień”/Romm service - tel. 57 195**

Herzlich willkommen im QUBUS HOTEL Kraków

Liebe Gäste,

wir bedanken uns herzlich dafür, dass Sie unser Hotel gewählt haben. Wir hoffen, dass Ihnen der hohe Standard, Ruhe, angenehme Atmosphäre und Geborgenheit ausgezeichnete Erholungsbedingungen gewährleisten. Wir geben uns große Mühe, damit Ihr Aufenthalt in unserem Hotel eine Freude wäre, so bitten wir Sie sich mit folgenden Informationen über unsere Dienstleistungen bekannt zu machen.

Wir wünschen Ihnen einen gelungenen Aufenthalt.
Hotelverwaltung

Im Falle eines Brandes

Sollten Sie Feuer oder Rauch bemerken, erbitten wir folgende Hinweise zu beachten:

1. Nicht in Panik geraten.
2. Sofort das Personal benachrichtigen (im Zimmer die Nummer „57 100“ anrufen). Unser Personal, das Feuerschutzausbildung abgeschlossen hat, wird Ihnen Hilfe leisten.
3. Man soll Aufträge des Personals und der Feuerwehr beachten, sobald sie an der Brandstelle erscheinen.

Hotel directory

1. Ein Hoteltag fängt um 14 Uhr zur Mittagszeit an und dauert bis 12 Uhr (am nächsten Tag).
2. Der Wunsch nach der Aufenthaltverlängerung soll in der Rezeption bis 11 Uhr des Tages, an dem die Frist der Zimmervermietung abläuft, gemeldet werden. Wir werden uns bemühen, Ihren Wunsch zu erfüllen, sofern wir über freie Zimmer verfügen werden.
3. Während des Aufenthalts unserer Gäste gewährleisten wir:
 - Bedingungen zur vollen Erholung der Gäste,
 - täglicher Bettwäschewechsel oder auf Wunsch der Gäste,
 - täglicher Handtücherwechsel auf Wunsch der Gäste.
4. Die Haftung des Hotels betreffend Verlustes und Beschädigung von Kostbarkeiten, Geld, Wertpapieren, Gegenständen von wissenschaftlichem oder künstlerischem Wert ist wesentlich begrenzt, wenn diese Gegenstände nicht im Hoteldepot deponiert werden.
5. Der Hotelgast trägt volle Verantwortung für alle Beschädigungen oder Zerstörungen von Elementen der Hotelausstattung jeder Art, die durch seine Schuld oder Schuld seines Besuchers verursacht sind.
6. Die Nachtruhe dauert im Hotel von 22 Uhr bis 7 Uhr.
7. Gästebesucher werden gebeten, das Hotel vor 22 Uhr zu verlassen.
8. In den Hotelzimmern darf man keine elektrischen Geräte oder Apparate benutzen, die nicht zur Zimmerausstattung gehören. Ausnahmen sind Rasierapparate, Haartrockner, Handylader und Notebooks.
9. Wenn Sie das Zimmer verlassen, sollten Sie prüfen, ob es genau abgeschlossen wurde.

ABC des Hotels

Arzneischränkchen

Erhältlich im Notfall. Es ist verfügbar in der Rezeption.*

Businesszentrum

Im Erdgeschoss des Hotels befindet sich ein Businesszentrum, das von den Hotelgästen kostenlos benutzt werden kann. Es ist 24 Stunden geöffnet.

Bügeln

Das Bügeleisen und Bügelbrett stellen wir dem Gast zur Verfügung im Zimmer.

Chemische Reinigung

Im Zimmer, im unteren Teil des Schrankes, befindet sich eine Tasche für schmutzige Wäsche. Wir bitten, die Wäsche zur Reinigung in der Tasche zu lassen und die gewählte Positionen auf der Rechnung zu markieren. Die Tasche soll im Zimmer oder in der Hotelrezeption gelassen werden.

Depot

Zur Verfügung der Hotelgäste ausschliesslich während des Hotelaufenthalts. Wir bitten um Kontakt mit der Rezeption.*

Elektrizität

Die Spannung in Steckern beträgt 230 V. Um den Stromzufuhr zu betätigen, muss man die Karte in den Kartenleser an der Zimmertür stecken.

Fitnesszentrum

Zur Verfügung der Hotelgäste stellen wir ein modernes Fitnesszentrum, das von den Hotelgästen kostenlos von 7 bis 22 Uhr benutzt werden kann. Es befindet sich im sechsten Geschoss.

Frühstück

Das Frühstück wird von 7 bis 10 Uhr (am Sonntag und Feiertagen von 7 bis 11 Uhr) serviert. Wenn Sie planen, das Hotel früher zu verlassen, bitten wir Sie, diese Absicht am vorherigen Tag an der Rezeption zu melden, um das Frühstückspaket vorzubereiten.*

Gepäck

Wir verfügen über die Gepäckaufbewahrung, die von den Hotelgästen kostenlos benutzt werden kann.

Information

Sämtliche Informationen werden von der Rezeption erteilt.*

Internet

In den Hotelzimmern gibt es einen Internetzugang. Zusätzlich bieten wir unseren Gästen einen kabellosen und kostenlosen Internetzugang im ganzen Objekt an.

Jacuzzi

Wir stellen den Gästen Jacuzzi zur Verfügung von 7 bis 22 Uhr. Der Eingang ist durch Fitnesszentrum im sechsten Geschoss.

Jazz Club „Mile stone“

Im Hotel befindet sich der Jazz Club „Mile stone“, der von Freitag bis Samstag von 19 bis 2 Uhr geöffnet ist. Wir laden sie zu Live-Konzerten ein. Die Transmission ist im Fernseher auf dem 23 Kanal zugänglich. Um ein Tisch zu reservieren kontaktieren Sie sich mit der Rezeption des Hotels.*

Konferenzzentrum

Zur Verfügung der Gäste stellen wir ein modernes Tagungs-zentrum (II. Geschoss), in dem man eine Konferenz bis zum 550 Personen in den 5 Räumen: A, B, C, D und E organisieren kann. Wir bieten auch 4 kleinere Konferenzräumen an.*

Korrespondenz

Alle Sendungen an Hotelgäste befinden sich in der Rezeption.*

Kreditkarten

Wir akzeptieren Zahlungen mit folgenden Kreditkarten:

- American Express
- Eurocard/Mastercard
- Maestro

• Diners Club

• JCB

• Visa

• PKB Styl

Lobby Bar „Barracuda”

Geöffnet täglich von 7 bis 24 Uhr.

Loyalitätsprogramm Q-Club

Die Ordnung des Loyalitätsprogramms von QUBUS HOTEL Kette ist an der Rezeption und unter www.qubushotel.com verfügbar.*

Mini-Bar

Zur Verfügung der Gäste steht im Zimmer ein zahlbares Mini-Bar.

Mini-Shopping Galerie

Im Erdgeschoss, neben der Gästelifte, gibt es eine Handels-Dienstleistungspassage.

Nähzeug

Es befindet sich im Zimmerschrank.

Panoramalift

Zusätzliche Attraktion für Gäste.

Parkplatz

Der Hotelparkplatz ist 24 h bewacht. Die Parkplatzordnung gibt es in der Rezeption und am Parkplatz.

Piano Bar „After work“

Das Hotel verfügt über einen stilvoll ausgestatteten Club, der ideal für Business- und Familientreffen ist. Alle Information erteilt die Rezeption.*

Q-Boot

Von April bis Oktober wir bieten die Weichselreisen mit unserem Hotelboot an. Information an der Rezeption.*

Restaurant „Ogień“

Wir laden Sie zum Restaurant “Ogień” ein, das von 13 bis 23 Uhr geöffnet ist. Es besteht die Möglichkeit ein Tisch zu reservieren.**

Room-Service

Die Gerichte von der Mini Menu servieren wir von 13 bis 23 Uhr. Wir bitten um den Kontakt mit dem Restaurant.**

Safe

Unseren Hotelkästen stehen in den Zimmer kostenlose Schließfächer zur Verfügung.

Sauna

Zur Verfügung der Gäste stellen wir Sauna, das sich im sechsten Geschoss befindet. Es ist von 7 bis 22 Uhr geöffnet.

Schuhputzen

Einwegschuhreiniger befinden sich im unteren Schrankteil. Die Schuhputzmaschinen befinden sich in jedem Geschosse.

Schwimmbad

Zur Verfügung der Hotelgäste stellen wir ein Schwimmbad, das sich im sechsten Geschoss befindet (Eingang

durch das Fitnesszentrum). Es ist von 7 bis 22 Uhr geöffnet.

Taxi

Wir bitten um einen Kontakt mit der Rezeption.*

Telefaxe

Wir bitten um einen Kontakt mit der Rezeption.*

Telefon

Um sich mit der Rezeption zu verbinden, wählen Sie bitte die Nummer „57 100“ und um mit einem anderen Zimmer im Hotel wählen Sie bitte die Nummer „57“ und dann die Zimmernummer. Telefongespräche mit Empfängern ausserhalb des Hotels erfordern die Nummer „0“ zu wählen.

Tiere

Sie dürfen sich gegen zusätzliche Gebühr im Hotel aufhalten.

Verlorene Sachen

Wir bitten um einen Kontakt mit der Rezeption.*

Wecken

Wir bitten es in der Rezeption zu bestellen.*

Wi-Fi

Unsere Gäste können kostenlos einen kabellosen Internet benutzen, das im ganzen Objekt zugänglich ist. Falls Sie Fragen haben, bitten wir um den Kontakt mit der Rezeption.

Zimmer für Behinderten

In QUBUS HOTEL Kraków gibt es 3 Zimmer, die behinderten-gerecht sind. Sie befinden sich im ersten, zweiten und dritten Geschoss. Wir bitten um den Kontakt mit der Rezeption um die Reservierung zu machen.

***Rezeption - tel. 57 100**

****Restaurant „Ogień“/Romm service - tel. 57 195**

QUBUS HOTEL Kraków
ul. Nadwiślańska 6, 30-527 Kraków
tel. (+48 12) 374 5 100
fax (+48 12) 374 5 200
krakow@qubushotel.com

